
 
 

NOTULEN 
 

 MR-vergadering dinsdag 12 november 2024 
 
 

 
 
 
 
           
 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom in het bijzonder de gast van 
vanavond. Zij heeft zich opgegeven om de presentatie over IPC bij te wonen. 
N.a.v. een vraag van een ouder op het inloopspreekuur van de MR, wordt een punt toegevoegd over communicatie 
in de school. Dit wordt bij de rondvraag behandeld. 
 
2. IPC 
Lyanca de Jong en Linda van der Veen gaven, namens de werkgroep IPC, een presentatie over wat IPC is en hoe 
ermee gewerkt wordt op Het Slingertouw. Daarna was er gelegenheid om een aantal IPC-wanden te bekijken en 
vragen te stellen. Het was een boeiende inkijk in IPC voor de MR. De voorzitter bedankt hen voor de presentatie. 
De presentatie zal via Parro aan alle ouders aangeboden worden. 
 
3. Schooljaarplan 2024-2025 
Feline geeft namens het team een update over zaken in het schooljaarplan, o.a.: 

- Binnenkort neemt de rekenspecialist van school klassenbezoeken af. 
- Er wordt gekeken naar een nieuwe methode voor spelling en taal 
- De kleutermethode ‘Early years’ wordt geprobeerd, in het voorjaar wordt een beslissing genomen over 

definitieve aanschaf hiervan. 
 
4. Ouderavond 08-04-2025 
Wendy zal een voorstel maken voor de poll onder ouders van school. Femke zal onderzoeken of deze poll via Parro 
uitgezet kan worden. Lukt het niet via Parro dan stuurt Wendy het voorstel naar de leerkrachten, zodat zij dit naar 
de klassenouders kunnen sturen, die het op hun beurt kunnen verspreiden onder de ouders via de groepsapps. 
 
5. Notulen 

• Ter vaststelling de notulen van de MR-vergadering van 23-09-2024. 
Deze worden goedgekeurd en vastgesteld. Ze zullen op de website en Parro worden gepubliceerd. 

• Op de vorige vergadering is gesproken over het sneller vaststellen van de notulen (via de mail), zodat ze ook 
eerder voor ouders beschikbaar zijn op Parro.  

Op zich staat de MR daar positief in, maar ze ziet ook wel wat haken en ogen. Besloten wordt om de notulen wel 
voortaan eerder vast te stellen via de mail, omdat de MR het belangrijk vindt dat ouders sneller op de hoogte zijn 
van wat er in de MR-vergaderingen is besproken. Meningen en daarbij horende namen zullen niet specifiek 
genoemd worden in de notulen. 
 
6. Mededelingen school 

• Resultaten studiedag 25 oktober en terugkoppeling naar ouders 
Feline heeft bij agendapunt 3 al uitgelegd waaraan gewerkt is op de studiedag. Teamleden vertellen hoe er ook de 
komende maanden vervolg aan wordt gegeven. 
MR-leden kunnen zich voorstellen dat ouders wel nieuwsgierig zijn naar de studiedag. Keimpe zal gevraagd worden 
om hierover een korte uitleg via Parro aan de ouders te geven. 

• AED-training 
Directie en onderbouwleerkrachten hebben een AED-training gevolgd. De rest van het team volgt volgend jaar. 

Aanwezig: Wendy Livsey, Daniël Reekers, Nathalie Waterlander, 
Feline Dijk, Petra Klijnstra, Femke Schiere, Monique de Wit 

Afwezig: Gerwin van der Laan 
Gast:   Nynke Douma   
  



• Personeel 
Teamleden praten oudergeleding bij over het lief en leed onder het personeel. 

• Leerlingenraad 
De leerlingenraad is weer samengesteld voor het nieuwe schooljaar. De eerste vergadering is inmiddels ook al 
geweest. De leerlingenraad zal o.a. assisteren bij de rondleidingen van nieuwe ouders. 
 
7. GMR 
Maandag 30 september was de eerste plenaire vergadering van de GMR. Feline praat de MR-leden bij over wat er is 
besproken. Ook vertelt ze hoe de HR-thema-avond op 22 oktober is geweest. 
 
8. Rondvraag 
Nieuwe CAO Primair Onderwijs: in de nieuwe CAO staat dat de MR meer faciliteiten krijgt. MR is benieuwd wat dat 
concreet gaat inhouden. 
MR inloopspreekuur: vanuit een ouder, die het inloopspreekuur van de MR heeft bezocht, kwam een vraag over 
communicatie. Deze ouder zou graag zien dat er vaker een update gegeven wordt over wat er speelt op school.  
Antw.: leerkrachten gaan proberen elke twee weken een terugkoppeling te geven aan ouders. School blijft altijd de 
balans zoeken tussen informatie geven en ouders niet overladen met berichten via Parro. 
Het antwoord van de MR zal teruggekoppeld worden naar de betreffende ouder. 
Informatieavond: complimenten aan het team over de informatieavond van de groepen 1/2.  
MR vindt het een goed idee om volgend jaar tijdens de informatieavonden ook de rol en leden van de MR te 
benoemen. 
Inloopspreekuur vrijdag 10 januari 2025: Nathalie en Gerwin zullen aanwezig zijn namens de MR. 
 
9. Sluiting 
Om 21.10 uur sluit de voorzitter de vergadering. 


